
 

Protokoll årsmöte 

Café Amanda, 2017-01-31 

Vänsterpartiet Höganäs 

1. Mötets öppnande 

Föreningens ordförande Gustaf Segerhammar förklarade mötet öppnat. 

2. Årsmötets behöriga utlysande 

Årsmötet befanns vara behörigt utlyst. 

3. Fastställande av röstlängd 

Fem röstberättigade deltog under mötet. 

4. Mötesformalia 

a) val av mötesordförande 

Till mötesordförande valdes Ingrid Mattiasson Saarinen. 

 

b) val av mötessekreterare 

Till mötessekreterare valdes Erik Edwardson. 

 

c) val av två justerare tillika rösträknare 

Till justerare tillika rösträknare valdes Gunilla Fruerlund och Inger Nilsson. 

 

d) fastställande av dagordningen 

Den föreslagna dagordningen fastslogs. 

 

e) fastställande av tidpunkt för avslutande av nomineringar 

Fastslogs till efter punkt 11. 

5. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen föredrogs och lades till handlingarna. 

6. Styrelsens ekonomiska rapport 

Den ekonomiska rapporten föredrogs och lades till handlingarna. 

7. Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen föredrogs och lades till handlingarna. 

8. Frågan om den avgående styrelsens ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet. 

9. Inkomna motioner 

Inga inkomna motioner förelåg. 



 

10. Verksamhetsplan 

Verksamhetsplanen godkändes. 

11. Val av styrelse 

a) fastställande av styrelsens storlek 

Beslutades att styrelsen ska vara 5 ordinarie och 1 ersättare. 

b) val av ordförande  

Gustaf Segerhammar valdes med acklamation till partiföreningens 

ordförande. 

c) val av ordinarie ledamöter till styrelsen 

Till ordinarie ledamöter valdes med acklamation Erik Edwardson, Inger 

Nilsson, Mikael Nilsson, Emma Wennerholm. 

d) val av suppleanter till styrelsen 

Till suppleant valdes med acklamation Gunilla Fruerlund. 

12. Val av revisorer 

Till revisor valdes med acklamation Ingrid Mattiasson Saarinen. 

13. Övriga frågor 

Våra möten krockar ofta med utbildningsnämnden vilket gör att inte Gunilla 

kan delta i våra möten. Beslutades att vi ska bli bättre på att kolla så inte våra 

möten krockar med andra möten.  

Beslutades även att vi till nästa år ska ta fram en budget för partiföreningen. 

14. Mötets avslutande 

Ingrid Mattiasson Saarinen förklarade årsmötet avslutat. 

 

Vid protokollet,    

 

________________________ 

Erik Edwardson 

 

Justeras 

 

______________________ 

 

 

________________________ 


